
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr XL/2023 

LI Sesja w dniu 18 stycznia 2023  

Obrady rozpoczęto 18 stycznia 2023 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:39 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Katarzyna Jóźwiak 

7. Beata Kmito 

8. Jarosław Kopyciński 

9. Justyna Korybska 

10. Agnieszka Kościelska 

11. Anna Maciuszonek 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary, 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko - Sekretarz Gminy Młynary, 

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary, 

4. Karolina Przygoda – mecenas. 

5. Pani Anna Strzelecka – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Błudowie. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady LI Sesji Rady sesji rady miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej witając 

wszystkich zebranych. 

W obecnym momencie na obradach Sesji było 11 radnych, co stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 



2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do biura rady wpłynęły dwa wnioski Pani 

Burmistrz. Pierwszy dotyczy wycofania z porządku obrad projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę nr XLI/280/2022 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 19 stycznia 2022 r. w sprawie 

zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania przy realizacji Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych na terenie Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Elbląga. Drugi 

wniosek dotyczy wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Młynary oraz uchwały w sprawie 

przyznawania i ustalania wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Młynarach. 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie zmian do porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Regina Chabros-Dusza, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

3. Przyjęcie protokołu z L zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 28 

grudnia 2022 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z L zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 28 grudnia 2022 

r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Regina Chabros-Dusza, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o odczytanie sprawozdania. 

 



Pani Burmistrz odczytała sprawozdania z pracy Burmistrza od 29.12.2022 ro do 18.01.2023 r. 

Pani Burmistrz podziękowała mecenas Pani Karolinie Przygodzie, ponieważ spółka 

wodociągowa została wykreślona z KRS. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radni nie mieli interpelacji i pytań. 

6. Wnioski sołtysów. 

 

Nie było wniosków Sołtysów. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2023-2039, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2023-2039 oraz 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok, 

Pani Skarbnik omówiła uchwały. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o pokrycie deficytu w budżecie. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że deficyt w budżecie nie zostanie pokryty kredytem tylko 

dochodami. Wyjaśniła z czego to wynika. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na Posiedzeniu Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury obie uchwały zostały zaopiniowane pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2023-2039,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Regina Chabros-Dusza, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok, 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok,.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Regina Chabros-Dusza, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

c) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 

pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że podjęcie obu uchwał dotyczących programu 

„Posiłek w szkole i w domu” wynika z wejścia w życie 28.12.2022 r. uchwały nr 140 Rady 

Ministrów w sprawie wieloletniego programu rządowego „Posiłek w domu i w szkole” na lata 

2019-2023, która zakłada wzrost kryterium dochodowego ze 150 do 200%. 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na Posiedzeniu Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury obie uchwały zostały zaopiniowane pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy 

w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Regina Chabros-Dusza, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

d) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych w zakresie dożywiania w 

formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 

Radni nie mieli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na Posiedzeniu Komisji Budżetu, Rozwoju 



Gospodarczego, Oświaty i Kultury uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych w zakresie dożywiania w formie 

posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Regina Chabros-Dusza, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

e) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Młynary 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

o przedstawienie opinii. 

Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytała opinię. 

f) wysokości i zasad przyznawania diet radnym Rady Miejskiej w Młynarach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że w uchwale należy dokonać korekty polegającą 

na dostosowaniu wartości procentowych do kwoty bazowej. Kwoty diet Radnych nie ulegają 

zmianie. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

wysokości i zasad przyznawania diet radnym Rady Miejskiej w Młynarach  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Regina Chabros-Dusza, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że nie było interpelacji, zapytań i wniosków. 

 

9. Sprawy różne. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał kiedy zostanie zrobiony przepust na Młynarskiej Woli do 

wiaty. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że zadanie to jest na bieżąco monitorowane w ZDW. Temat 

ten zostanie poruszony na najbliższym spotkaniu w Kierownikiem ZDW Panem Robertem 

Dróbką. 

Pan Tadeusz zapytał, czy przy tej okazji można by obejrzeć chodnik, który jest w złym stanie. 

Pani Burmistrz powiedziała, że poruszy również temat chodnika, bo wymaga naprawy. 

Pani Burmistrz poinformowała, że z dnie 27 stycznia 2023 r. na zasłużoną emeryturę 

przechodzi Pan Tadeusz Majzner. Rozstrzygnął się nabór na wolne stanowisko, w wyniku 

którego zatrudniony zostanie Pan Andrzej Czubiński, który zatrudniony był w urzędzie na 

czas zastępstwa. 

 

10. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady LI Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Młynarach. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

/-/ Karol Jóźwiak 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


